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Bij beantwoording de
datum en ons kenmerk
vermelden. Wilt u slechts
één zaak in uw brief
behandelen.
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Hierbij zend ik u, mede namens de Minister van Defensie en de Minister van Verkeer en Waterstaat,
de antwoorden op de schriftelijke vragen (met nummer 2060713370) van de kamerleden Brinkman,
De Roon en Madlener (allen PVV) over een ernstig personeelstekort bij de Koninklijke
Marechaussee te Schiphol.
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Datum 21 mei 2007
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Onderwerp Antwoorden op kamervragen over een ernstig personeelstekort bij de
Koninklijke Marechaussee te Schiphol.
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Antwoorden van de Minister van Justitie, mede namens de Minister van Defensie en de
Minister van Verkeer en Waterstaat, op de schriftelijke vragen van de kamerleden Brinkman,
De Roon en Madlener (allen PVV) over een ernstig personeelstekort bij de Koninklijke
Marechaussee te Schiphol (ingezonden 24 april 2007).

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het bericht “Marechaussee Schiphol nog steeds onderbemand”?
1)

Antwoord 1
Ja.

Vraag 2
Klopt het dat er in de komende zomerperiode sprake zal zijn van een forse onderbezetting
(mogelijk zo’n 60%) bij de Koninklijke Marechaussee te Schiphol? Zo ja, welke gevolgen heeft
dit voor de taakuitvoering van de Koninklijke marechaussee met betrekking tot de
ordehandhaving en de opsporing van strafbare feiten te Schiphol alsmede voor de
doorstroming van passagiers?

Vraag 3
Hoe gaat u ervoor zorgen dat de opsporing van strafbare feiten te Schiphol tijdens de zomer
niet op een laag pitje komt te staan? Indien u meent dat u daar niet voor hoeft te zorgen,
waarom niet?

Vraag 4
Hoe gaat u ervoor zorgen dat er geen lange rijen passagiers en geen vertragingen van het
vliegverkeer ontstaan door deze onderbezetting? Indien u meent dat u daar niet voor hoeft te
zorgen, waarom niet?

Antwoorden 2,3 en 4.
Er is deze zomer naar verwachting geen sprake van een forse onderbezetting bij de Koninklijke
Marechaussee op Schiphol. Immers de KMar speelt in haar personeelsplanning altijd in op pieken in
de passagiersstromen, zeker ook de bekende vakantiepieken. Echter, eerder dit jaar dreigde een
capaciteitsprobleem te ontstaan, zowel door een groot aantal vacatures als door de voortdurende
groei van het aantal passagiers op de luchthaven Schiphol. Er zijn maatregelen genomen om de
vacatures voor de zomer vervuld te krijgen. Daarnaast worden de grootste pieken opgevangen door,
zoals gebruikelijk, het grensbewakingspersoneel bij voorrang in deze drukke periodes in te
roosteren. Bovendien is bij voorjaarsnota 2006, in het kader van de "Herben–middelen”, onder
andere de capaciteit voor de grensbewaking uitgebreid. De vulling van de daaraan gekoppelde
personele bezetting verloopt goed, zodat de capaciteit naar verwachting tijdig op sterkte is. In dit
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verband verwijs ik naar de antwoorden op de vragen van de leden De Krom, Boekestijn en Teeven
over wachttijden op Schiphol (TK 2006-2007, 1303).

1) De Telegraaf, 23 april 2007


